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FAU referat 
 

Dato: 04.09.23 

Tidspunkt: kl. 19:00 – 20:30 

Sted: Personalrom NUS 

Møtet innkalt av: Audun Kvale Type møte: FAU  

Møteleder: Audun Kvale Referent: Martin – 9E 

Møtedeltakere: 8B 
8C 
8E 
9A 
9B 
9D 
9E 
10A 
10B 
10C 
10D 
10E 
10F 
Rektor (ca første halvdel av møtet) 

Forfall: 8A 
8D 
8F 
9C 
9F 

REFERAT  

Sak 1 - 23/24 Audun ønsket velkommen og informerte om arbeidet i FAU skoleåret 

22/23. Det ble deretter foretatt en presentasjonsrunde. Audun informerte 

om at det finnes vedtekter for FAU på NUS’ hjemmeside. Disse vil bli 

sendt ut.  

Sak 2 - 23/24 Martin, representant for 9E ble valgt som referent. 

 

Audun informerte om gruppene med ulike oppgaver i FAU og arbeidet 

som har foregått i disse.  

 

Rektor opplyste, på spørsmål, at det finnes en kommunal møtekalender. 

Denne vil ha betydning for FAU da FAU vil bli innkalt til enkelte møter. 

Kalenderen er imidlertid ikke fastlagt ennå. Planlagt aktivitet i FAU vil 

dermed måtte justeres når denne er klar.  

 

Rektor vil dele relevante datoer for FAU fra skolens kalender. 
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Sak 3 -   23/24: FAU vil bidra inn i skolens arbeid med skolefravær i innværende skoleår. 

Rektor opplyste at fraværstallene for skoleåret 22/23 var høyere enn under 

pandemien. Det hefter imidlertid stor usikkerhet ved tallene under 

pandemien.  

 

Det er 80 elever ved NUS som har et fravær som overstiger 10%. Av 

disse er det ca 30 med et svært høyt fravær og ca 10-15 elever som i liten 

grad er på skolen.  

 

Skolen har valgt å bruke ressurser på nærværskontakter (elevtjeneste) som 

et tiltak for å få ned fraværet. Dette medfører at det ikke er penger til å 

lønne assistenter.   

 

Skolen har stort fokus på fraværet og har klart å snu noen fraværsårsaker. 

Årets skolestart har forløpt veldig bra, selv det selvfølgelig er for tidlig å 

trekke noen slutninger ut fra dette.  

  

Sak 4 - 23/24 Njål, rep for 10D, opplyste at NUS-dagen vil kunne komme ut med et 

overskudd på ca kr 5000-6000,- gitt at en får tilskudd fra 

Sparebankstiftelsen.  

 

Sak 5- 23/24 Det ble redegjort mer for arbeidet i de ulike teamene i FAU av særlig Njål 

som har vært aktiv i både sponsorteamet og synlige voksne-teamet 

foregående skoleår.  

 

Følgende ble valgt inn som deltakere på FAUs team for inneværende 

skoleår: 

 

Synlige voksne 

• Njål – 10D (en periode for å sikre kontinuitet) 

• Kathrine – 8C 

• Åsta – 9A 

• Martin-9E 

 

Sponsorteamet 

• Njål - 10D 

• Ove – 8B 

• Evy – 9D 

 

Skolemiljøteamet avventes til senere i skoleåret da det ennå er uklart hva 

som tenkes gjort. 

 

Forsøket på valg av nestleder og representant til NKFU/SU endte med 

øredøvende taushet fra salen og vil også tatt opp igjen på neste møte.  



 NITTEDAL KOMMUNE 
Nittedal ungdomsskole 
 
 

   

 

 

Sak 6 - 23/24 Rektor informerte om at kommunens SLT-koordinator (Samordning av 

lokale rus- og kriminalitetsforebyggende tiltak) har utfordret skolen/FAU 

på to ting:  

• identifisere tema som en har fokus på. Eksempler på tidligere års 

temaer har vært utenforskap pg språkbruk 

• gjennomføre trygghetsvandring til utvalgte tider. Dette vil 

organiseres av Trygge Voksne-teamet. 

Sak 7 - 23/24  

Sak 8 - 23/24   

Sak 9 - 23/24 Audun informerte, uten at det ble tid til å gå nærmere inn i sakene om to 

innkomne saker til FAU.  

• Mangel på skolebøker/for stort innslag av digitale læremidler 

• Ønske om foredrag om rus av Leo Ajkic 

 


